



You can also take this survey online using this QR code.



您可以掃描此二維碼在線上參與本問卷調查。

LESTER 鄭永佳
CHANG
NYS ASSEMBLYMAN

YOUR VOICE MATTERS.

Please share your opinions on the issues that matter most to you!

If you would like updates from my office, including community resources and important alerts, please provide your contact information below.



Name: _____

Mobile Number: _____

Email: _____



LESTER 鄭永佳
CHANG
NYS ASSEMBLYMAN

Important survey details inside

YOU'VE BEEN SELECTED!

New York State Assembly
Albany, NY 12248

PRSR1 STD.
US POSTAGE
PAID
ALBANY, NY
PERMIT NO. 75

TO RETURN, FOLD THIS PANEL OUT, ADD POSTAGE, SECURE OPEN EDGE AND MAIL OR USE AN ENVELOPE

Place
First-Class
Stamp
Here

ASSEMBLYMAN LESTER CHANG

6904 Fort Hamilton Pkwy.
Brooklyn, NY 11228



LESTER 鄭永佳
CHANG
NYS ASSEMBLYMAN



Dear friends and neighbors,

Our community is strongest when we listen to one another. I want to hear directly from you about the issues impacting your family and neighborhoods. Your feedback will help guide my work in Albany and ensure your voice is part of the conversation.

Thank you for sharing your thoughts.



ASSEMBLYMAN LESTER CHANG'S 2026 LEGISLATIVE SURVEY

州眾議員鄭永佳2026年立法問卷調查

▶ **1.** Do you feel your neighborhood receives its fair share of city services and attention?

Yes No Unsure

▶ **2.** Circle a number below to rate the condition of local infrastructure—such as streets, sidewalks and lighting. 1 is the worst and 10 is the best.

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10

▶ **3.** Do you feel local schools are meeting the needs of students and families?

Yes No Unsure

Why or why not:

▶ **4.** Do you feel safe using public transportation?

Yes No Unsure

Why or why not:

▶ **5.** How concerned are you about the rising cost of living?

Very concerned Not very concerned
 Somewhat concerned Not at all concerned

▶ **6.** Do you support increased regulation licensing on 2-wheel e-bike and gas powered bikes to improve public safety?

Yes No Unsure

▶ **7.** Do you support Mayor Mamdani's proposal to increase New York City property taxes by 9.5%?¹

Yes No Unsure

▶ **8.** Do you support Mayor Mamdani's proposal to eliminate or reduce the Gifted and Talented program to help cut city costs?²

Yes No Unsure

▶ **9.** Rank the issues most important to you (1 = Most Important, 5 = Least Important):

___ Education
___ Housing
___ Public Safety
___ Sanitation
___ Transportation

▶ **10.** Do you support the placement of homeless shelters in your neighborhood?

Yes No Unsure

▶ **1.** 您是否覺得您的社區獲得了應有的城市服務與關注？

是 否 不確定

▶ **2.** 請為當地的基礎設施（如街道、人行道和照明）評分（1分最差，10分最好）：

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10

▶ **3.** 您是否覺得當地的學校滿足了學生和家庭的需求？

是 否 不確定

▶ **4.** 您在搭乘大眾運輸工具時感到安全嗎？

是 否 不確定

原因：

▶ **5.** 您對生活成本上漲有多擔憂？

非常擔憂 不太擔憂
 有些擔憂 完全不擔憂

▶ **6.** 您是否支持加強對兩輪電動單車和燃油單車的監管與執照要求，以改善公共安全？

是 否 不確定

▶ **7.** 您是否支持市長曼達尼（Mamdani）提出的將紐約市房產稅提高 9.5% 的建議？¹

是 否 不確定

▶ **8.** 您是否支持市長曼達尼提出的取消或縮減資優班（G&T）計畫以削減城市開支的建議？²

是 否 不確定

▶ **9.** 請按重要程度對以下問題進行排序（1 = 最重要，5 = 最不重要）：

___ 教育
___ 住房
___ 公共安全
___ 環境衛生
___ 交通

▶ **10.** 您是否支持在您的社區設置遊民收容所？

是 否 不確定

1. https://www.nbcnewyork.com/new-york-city/zohran-mamdani-nyc-budget-plan/6463835/?utm_source

2. <https://www.foxnews.com/media/mamdani-plan-cut-gifted-programs-nyc-schools-driving-parents-competitive-private-education-report>

Thank you for sharing your thoughts! Your input is important and helps me guide priorities and decision making in our district.

For more information on this or any state issues, please contact me at:

6904 Fort Hamilton Pkwy., Brooklyn, NY 11228
718-236-1764 • changl@nyassembly.gov

LESTER 鄭永佳
CHANG
NYS ASSEMBLYMAN